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Under henvisning til Folketingets brev af 5. oktober 2005 følger hermed - i  
80 eksemplarer - familie- og forbrugerministerens svar på spørgsmål nr. S 
91, stillet af Martin Henriksen (DF)

Spørgsmål nr. S 91:
”Kan ministeren i forlængelse af svaret på spørgsmål nr. S 3350 oplyse, hvor-
ledes Danmarks Statistik er kommet frem til, at danske kvinder i gennemsnit 
føder 1,78 barn, og kan ministeren oplyse, i hvor høj grad indvandrere og ef-
terkommere præger dette tal, og er der en klar skillelinje imellem danskere og 
på den anden side indvandrere og efterkommere?”

Svar:
I et tidligere svaret fremgår det at jeg har sendt spørgsmålet videre til Dan-
marks Statistik.

Jeg har modtaget følgende svar, hvortil jeg kan henholde mig:

”Danmarks Statistik opgørelse af fødsler bygger på CPR-registrets oplysninger 
om alle personer, der har bopæl i Danmark (dvs. har lovligt ophold). 

Statistikken belyser fødselshyppigheden for kvinder mellem 15 og 50 år, opdelt 
på 1-års intervaller. For hver aldersklasse beregnes en fertilitetskvotient, der 
beskriver antallet af nyfødte børn for hver 1.000 kvinder. Den samlede fertilitet 
beregnes ved at summere fertilitetskvotienter for alle aldersgrupper. 

I hvor høj grad indvandrere og efterkommere præger den samlede fertilitet, 
fremgår af tabellen i svar på S 105.

Opdelingen af befolkningen i indvandrere, efterkommere og personer med 
dansk oprindelse foregår efter helt faste regler på grundlag af data i CPR. Hver 
eneste person i befolkningen placeres i en af de tre kategorier, jfr. i øvrigt svar 
på spørgsmål S 105.” 
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